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TilFolketinget – Skatteudvalget

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 729 af den 25. september 2013 (alm. 
del).  Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen(V).

Holger K. Nielsen

/

Lene Skov Henningsen

J.nr. 13-0046683
Den 11. oktober 2013

Skatteudvalget 2012-13
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 729
Offentligt
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Spørgsmål
I forlængelse af ministerens svar på S 1082 vedrørende EU-kommissionens 
godkendelse af højere bundfradrag for NOx-afgift bedes ministeren redegøre 
for, hvor mange gange ministeren eller ministeriets embedsværk har rettet 
henvendelse til EU-kommissionen med henblik på at få oplysninger om sags-
forløbet eller for at rykke kommissionen for en godkendelse samt oplyse om, 
hvor mange af disse henvendelser der er sket i form af telefonopringninger, e-
mails, henvendelse per brev og personlige møder?

Svar
Sagen blev notificeret overfor Kommissionen i januar 2012. Siden har Kom-
missionen stillet en række supplerende spørgsmål, som Skatteministeriet har 
besvaret. 

Hver gang Kommissionen har stillet spørgsmål, har Skatteministeriet 20 ar-
bejdsdage til at svare, mens Kommissionen har 2 måneder til at behandle Skat-
teministeriets svar. 

Kommunikationen mellem Kommissionen og Skatteministeriet foregår begge 
veje pr. elektronisk brev, som sendes via Udenrigsministeriet og Danmarks 
Faste Repræsentation ved EU. 

Herudover har embedsmænd i Skatteministeriet under personlige møder eller 
under telefoniske drøftelser med Kommissionen påpeget, at der fra dansk side 
er et stort ønske om, at sagen snart bliver afgjort. 

Jeg henviser til mit svar til Skatteudvalget på spørgsmål 728 alm. del, hvori 
nævnes, at Kommissionen i øjeblikket behandler en klagesag over det notifice-
rede bundfradrag.


